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Counterfeit Intertek Certified Product Notification / Notification de produit certifié Intertek
contrefaite

Anony LED Light, Model EUR 1218 | Lampe LED Anony, Modéle EUR 1218

Notification Type: Misuse of Certification Mark / Mauvaise utilisation des marques de certification
Certification Type: ETL Listed - US and Canada
Notification

Intertek notifies consumers, retailers and distributors that we have been made aware of counterfeit products in the marketplace, as identified below, bearing Intertek Certification Marks. /
Intertek informe les consommateurs, les détaillants et les distributeurs que nous avons été informés des produits contrefaits sur le marché, comme indiqué ci-dessous, portant des marques de
certification Intertek.

Company Identification
Anony.

Product Identification
A mislabeled product of an LED Light, manufactured by Anony. Model EUR 1218. The product may contain an ETL certification mark with no control number, but was not ETL certified.

Un produit mal étiqueté d'une lampe LED, fabriqué par Anony. Modéle EUR 1218. Le produit peut contenir une marque de certification ETL sans numéro de contrdle, mais n'était pas certifié ETL.

Hazard Involved
Not certified by Intertek.

Non certifié par Intertek.

What To Do

Use should be immediately discontinued and return to the point of purchase. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their suppliers. / L'utilisation doit étre
immédiatement interrompue et revenir au point d'achat. Les distributeurs et les détaillants doivent cesser les ventes et retourner les inventaires a leurs fournisseurs.
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